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Sēde sasaukta 2024. gada 25. jūlijā plkst.9  

Sēde atklāta 2024. gada 25. jūlijā plkst. 9.01 

 

Sēdi vada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 15 Bauskas novada domes deputāti 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine 

Baha, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Vilnis Gailums, deputāts 

Arnolds Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš,  deputāts Juris Krievs, deputāte Solveiga 

Lineja,  deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis-ikgadējā atvaļinājumā 

deputāts Mārtiņš Mediņš-attaisnojošs iemesls 

deputāts Mārtiņš Cimermanis-attaisnojošs iemesls 

deputāts Jānis Kalniņš-iemeslu nav paziņojis 

 

Sēdē piedalās: 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, 

datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba 

Šumina, Bauskas novada sociālā dienesta vadītāja Dina Romanovska, Audita un 

kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, SIA “Bauskas slimnīca” 

vadītāja Margarita Epermane, pašvaldības aģentūras “Iecavas veselības centrs” direktora p.i. 

Anda Tomsone, vecākā juriste Linda Mežsarga, Iepirkumu nodaļas vadītāja Evija Poļakova, 

Iepirkumu nodaļas juriste Liene Viskupaite, SIA “Bauskas novada komunālserviss” valdes 

loceklis Uģis Saukums, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, 

Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, teritorijas plānotāja Dace Platonova, Kultūras 

nodaļas vadītāja Vita Morkūna,  SIA “Grupa93” projektu vadītāja Līga Ozoliņa, sabiedrisko 

attiecību speciāliste Andra Matuļenko, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma 

nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciālisti 

Aija Fridrihsone, Dace Stubure un Māris Šarķis, Vecumnieku apvienības pārvaldes 

nekustamā īpašuma speciāliste Ligita Vasermane, Iecavas apvienības pārvaldes vadītāja 

vietnieks Mārtiņš Vilciņš, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Attīstības 

un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, projektu vadītājas Antra Bagone un Laura Šterna, 

vides speciālists Valērijs Gabrāns, Būvvaldes vadītāja Dace Putna, jurists Arvīds Zvirbulis, 
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Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, SIA 

“Getliņi EKO” pārstāve Līga Šmite 

 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas  lietvedības sekretāre Ligita Jukšinska. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Valles pirmsskolas izglītības 

iestāde "Cielaviņa"" vadītājas Ritas Zvirbules atbrīvošanu no amata. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas veselības centrs" 

reorganizāciju. 

4. Par Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu. 

5. Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

6. Par Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam īstenošanas 1. 

uzraudzības pārskata apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija saistošo noteikumu Nr. 5 

"Sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtība 

Bauskas novadā" precizēšanu. 

8. Par Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija saistošo noteikumu Nr. 9 

"Par mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu Bauskas novadā" precizēšanu. 

9. Par Bauskas novada domes 2024. gada 27. jūnija saistošo noteikumu Nr. 11 

"Par reklāmas izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu par 

reklāmas izvietošanu Bauskas novadā" precizēšanu. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Iepirkumu plānošanas un 

organizēšanas kārtība" apstiprināšanu. 

11. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra 

noteikumos Nr. 12 "Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu 

darbības un finansēšanas noteikumi". 

12. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.februāra 

nolikumā Nr.6 "Bauskas novada pašvaldības budžeta un tā grozījumu 

izstrādāšanas, apstiprināšanas, izpildes un kontroles kārtība". 

13. Par grozījumu 2023. gada 14. aprīļa deleģēšanas līgumā Nr. BNP/2023/4.28/3 

"Par sociālā pakalpojuma "ģimeniskai videi pietuvināts bērnu ilgstošas 

sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas pakalpojums institūcijā" 

nodrošināšanu". 

14. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. maija lēmumā "Par 

projekta pieteikuma "Bezemisiju transportlīdzekļu iegāde Bauskas novada 

sasniedzamībai" iesniegšanu". 

15. Par projekta "Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas 

novadā" īstenošanu. 

16. Par aizņēmumu projekta "Sociālā dienesta ēku vides pieejamības 

nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" īstenošanai. 

17. Par līdzfinansējumu būvprojekta “Dreņģeru iebraucamās sētas pārbūve un 

restaurācija Plūdoņa ielā 26 A, Bauskā” izstrādei. 

18. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam 
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Investīciju plānā. 

19. Par infrastruktūras objekta būvniecību zemes vienības daļā Ceriņu ielā, 

Bauskā ar kadastra apzīmējumu 4001 005 0305. 

20. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam 

īpašumam "Vecumnieki VM Beibeži" Vecumnieku pagastā. 

21. Par nekustamā īpašuma "Skrāpju aramzeme", Vecumnieku pagastā 

apgrūtinājuma dzēšanu. 

22. Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai 

mežā nekustamajā īpašumā "Lazdulejas", Īslīces pagastā. 

23. Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu dzīvojamā mājā "Kūdra 5", Kūdra, 

Vecsaules pagastā. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Pļavu iela 6-

45, Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

25.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Pionieru iela 

1-10, Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

26.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kūdra 4”, Vecsaules 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Kurši”-7, 

Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jomas lauks”, Codes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Dāliņu darbnīcas”, 

Codes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Darbnīcu starpgabals”, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jumpravas”, Īslīces 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Skolas iela 31, 

Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pūcītes”, Ceraukstes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Melleņu iela 32, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Imantas iela 

2-6, Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Tirgus iela 7A-14, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Tirgus iela 2C-38, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Sporta iela 1-43, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rosmieši”,  

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

“Audrupi’-5, Audrupos, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “G.k. 

Dzirnavu iela 9”,  Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Dzidrumi”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Galdnieki”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Lauka Rozentāles”, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

“Senči”-5, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

“Senči”-2, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

“Misas kūdra 3”-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Kalna ielā 16-17, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

Sēdes vadītājs A.Mačeks informē, ka darba kārtība papildināma ar papildus jautājumu “Par 

Vecumnieku vidusskolas direktora Aivara Ķiņķevska atbrīvošanu no amata” un lūdz balsot par 

tā iekļaušanu darba kārtībā. 

 

Par papildu darba kārtības jautājuma iekļaušanu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: papildināt darba kārtību ar 49. jautājumu. 

 

 

Papildu darba kārtība: 

49. Par Vecumnieku vidusskolas direktora Aivara Ķiņķevska atbrīvošanu no 

amata. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, R.Simanovičs, A.Mačeks, V.Čačs, I.Pētersone, A.Jātnieks, L.Baha) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Informē, ka deputātiem informācijai pievienota departamentu sagatavotā informācija par 

aktualitātēm jūlijā. Ziņojuma datnēm pievienota informācija par pašvaldības ielu un ceļu 

uzturēšanas mērķdotācijas un pašvaldības budžeta finansējumu apvienību pārvaldēm.  

Raugoties uz budžeta ieņēmumu un izdevumu posteņiem, secināms, ka pašvaldības finanšu 

situācijas rādītāji  ir stabili. Kopumā ieņēmumi izpildīti par 63,8 % no gada sākuma, tai skaitā 
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nodokļu ieņēmumi – 49,9 %, iedzīvotāju ienākuma nodoklis – 47,25%. Atbilstoši  aprēķinu 

metodikai, kas noteikta par sasniedzamajiem rādītājiem iedzīvotāju ienākumu nodokļa 

administrēšanā, uz 1.pusgadu šis rādītājs pārpildīts par 3,25 %. Nekustamā īpašuma nodokļa 

izpilde 71,1 %. Par izdevumiem – kopējā izdevumu izpilde no gada plānotā ir 50,2 %, no 

kuriem  uzturēšanas izdevumi – 51,4 %, kapitālie izdevumi – 41,7%. Galvenais rādītājs par 

pašvaldības saistību apmēru budžeta ieņēmumiem bez mērķdotācijām aizdevumu galvojuma 

saistība sastāda 14,52 %. Budžeta izpildi ietekmējošie procesi, kas vairāk vērsti uz kapitālo 

izdevumu rādītāju paaugstināšanu – 26.jūnijā noslēgti 4 aizdevuma līgumi un līgumi ar 

būvuzņēmējiem par ielu un ceļu atjaunošanu, izdalīti 4 objekti: Pilskalna ielas pirmais posms 

no Upmalas līdz Salātu ielai – uzsākts būvuzraudzības projekts; Salātu ielas posms no Zaļās  

ielas līdz Dārza ielai pārbūve –   līguma slēgšanas procedūra ir finiša taisnē; autoceļa A9 

“Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93 – uzsākti 2.kārtas pārbūves darbi; autoceļš A10-V1040-

Smiltaiņi-Audrupi-Jaunsvirkaļi – noasfaltēta ceļa klātne. Autoceļu uzturēšanas funkcijai 

iztērēti līdzekļi par 45,99 %, pievienotajā informācijā apvienību pārvalžu griezumā skatāmi 

divās pozīcijās – pašvaldības budžets, kas tiek tērēts šai funkcijai un mērķdotācija. Informācija 

apvienību pārvalžu griezumā ir mazliet atšķirīga, bet būtiskas pretrunas šo finanšu līdzekļu 

administrēšanā un izlietojumā nav saskatāmas. Otrs svarīgākais jautājums – vētra 11. jūlijā, 

kas Bauskas novadu skāra īpaši smagi. Lai pretendētu uz valsts atbalstu, viens no pirmajiem 

pašvaldības pienākumiem  bija trīs darbdienu laikā iesniegt ziņojumu Viedās administrācijas 

un reģionālās attīstības ministrijā (VARAM), to nosaka Ministru kabineta noteikumi Nr. 421. 

Informācija tika iesniegta. Par tālāko rīcību – jau 11. jūlija pēcpusdienā līdz vēlai naktij, kā arī 

12. un 13. jūlijā kā prioritāte noteikta, izvirzīta un realizēta pilsētas un tuvējo pagastu 

nozīmīgāko ceļu posmu satiksmes atjaunošana. Trīs dienās mobilizētais resurss bija līguma 

partneris “Vizii Urban”, kas iesaistījās un strādāja ar papildu brigādēm, strādāja atbilstoši 

krīzes vadības centra un apvienības pārvaldes norādījumiem, iesaistījās SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” ar savu tehniku un darbaspēku. Īpaša pateicība pienākas Valsts 

ugunsdzēsības un glābšanas dienestam par iesaisti krīzes situācijas pārvarēšanā, atbalstā un 

sakaru nodrošināšanā teritorijā. Izpilddirektors norāda, ka turpinās postījumu apzināšana 

pašvaldības infrastruktūras objektiem, iekļaujot arī zaļo infrastruktūru, kā arī pašvaldība 

turpina saņemt iesniegumus no privātā sektora, saņemti 62 iesniegumi. Postījumu apzināšanā 

tika iesaistīti gan Būvniecības departamenta speciālisti, gan vides speciālists. Cietušie 

pašvaldības objekti bija apdrošināti, pēc pēdējās komunikācijas ar apdrošinātāju visi iesniegtie 

pieteikumi no apdrošinātāja puses ir apstrādes stadijā, nākamajā nedēļā nāks klajā ar 

apdrošināšanas gadījumu izskatīšanas rezultātu. Apzinot postījumus preventīvā pašvaldības 

kopējo zaudējumu summa ir vairāk nekā 370 512 tūkstoši EUR. Min konkrētus gadījumus:  

Pamūšas pamatskolas jumta segums  – 39,9 tūkstoši EUR. Sporta manēžai Pilskalna ielā un 

stadiona infrastruktūrai cietuši vairāki objekti, pašlaik kopējie zaudējumi aprēķināti 147 262 

EUR. Papildus izdalīts lodes un diska mešanas sektora bojātās konstrukcijas un divas nojumes 

– aptuveni 40 tūkstoši EUR. Pašvaldības administrācijas ēkai Uzvaras ielā 1 pilnībā nolauzts 

interneta apraides masts, kura izmaksas aprēķinātas 32 tūkstoši EUR un papildus interneta 

sakaru iekārtu bojājumu novēršanai  – vēl 36 tūkstoši EUR. Vētra plosījusies un nodarījusi 

postījumus Plūdoņa muzejā “Zaķīšu pirtiņa” – cietis skatu laukums pie upes, pēc šī brīža 

aprēķiniem zaudējumi tiek lēsti 25 tūkstoši EUR. Bojāta Bauskas sporta halle, sporta skolas 

fasāde – 14 000 EUR. Postījumu novēršanas un teritorijas sakopšanas process turpinās un 

norisēs visu augustu un, iespējams, iestiepsies ar septembrī. Būtisks aspekts –  konstatētas 

konkrētas situācijas, līdzko kāds ielas posms ir sakopts, tā parādās jaunas zaru kaudzes, kā 

piemēru min Uzvaras ielu. Izpilddirektors atgādina, ka zari jānogādā Lidlauka ielā.  

Par pieteikumu sagatavošanu finanšu līdzekļu pieprasīšanai no līdzekļiem neparedzētiem 

gadījumiem – pamatojoties uz iesniegto informāciju VARAM, ir jāievēro virkne noteikumu 

punktu, informācija jāsagatavo atbilstoši minēto noteikumu 5.pielikumam. Pieprasītie finanšu 

līdzekļi ir dokumentāli jāpierāda, tāpēc steiga šeit ir nevietā.   
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Par atbalstu privātpersonām – tas tiek sniegts divos virzienos, pirmais – SIA “BNKS” vēl 

divas dienas nodrošina azbesta šīfera savākšanu  no izpostītajiem objektiem postījumu seku 

akcijas novēršanas ietvarā, līdz šim savākti 40 kubikmetru šīfera atkritumu, par to informēts 

Valsts Vides dienests. Otrs atbalsta veids privātajam sektoram tiek sniegts atbilstoši pašvaldības 

saistošajiem noteikumiem par sociālajiem pabalstiem, konkrēti sadaļā par pabalstu iedzīvotājiem 

krīzes situācijā, pabalsta apmērs noteikts līdz 800 EUR apmērā. Šo pabalstu administrēšanu 

nodrošina sociālais dienests. Pašvaldībā saņemti privātpersonu iesniegumi par ziemai sagatavoto 

apkures līdzekļu krājumu izpostīšanu.  

L.Bahai jautājums par jaunatnes jomu – 6 pagastos nav jaunatnes štata darbinieku, kādēļ 

netiek sludinātas vakances. Novadā apstiprināta jaunatnes stratēģija, šo speciālistu iesaiste ir ļoti 

būtiska. 

I.Romānovs: 24. jūlijā notika amatu klasificēšanas komisijas sēde, iesnieguma izskatīšana 

ir uzsākta, bet ir virkne lietu, kas pārrunājamas ar jaunatnes lietu speciālistiem un departamenta 

vadību par slodžu sadalījumu. Jautājums ir procesā, tā izskatīšana tiks turpināta komisijas sēdē 

31. jūlijā.  

A.Mačeks papildina, ka šis jautājums ir pārrunāts vairākas reizes, ļoti jāpiedomā pie tā, kā 

novadā tiks virzīta  sporta, jaunatnes lietu  un kultūras darba organizācija. Veikts audits par 

sporta pasākumiem novadā, jāpārkārto struktūra, tad arī būs redzams kā situācija attīstīsies tālāk.  

Realitātē uzspiest un mākslīgi radīt štata vietu nav lietderīgi, iespējams, ka šos pienākumus var 

veikt sporta darba organizators.  

A.Jātniekam jautājums saistībā ar sastrēgumiem, kas rodas ceļu remontdarbu laikā, pilsētā 

nav noregulēta satiksme, lielā maģistrāle iet cauri pilsētai, pašlaik zemniekiem ir karstākais ražas 

laiks. Ražas vākšanas process tiek būtiski aizkavēts, radot uzņēmējdarbības traucējumus. Vai 

tiešām maģistrāles remonts bija jāieplāno tieši šajā laikā?  

R.Simanovičs atbild, ka tieši šobrīd remontdarbos sācies smagākais posms, notiek 

remontdarbi no rotācijas apļa Kalna ielā līdz Slimnīcas ielai, kur divu virzienu satiksmi 

nodrošināt nav iespējams. Satiksmes regulēšanā  piesaistīti regulētāji, kas satiksmes plūsmu 

nodrošina efektīvāk nekā luksofori.  

A.Mačeks piebilst, ka ar šo situāciju jāsamierinās, jo satiksmi novirzīt pa citām  pilsētas 

ielām ir neprāts, jo tās jau tāpat ir sliktā stāvoklī. Būvsapulces laikā tika meklēti risinājumi 

satiksmes organizācijai, mērķis bija satiksmi atvirzīt no vecajām ēkām. Sastrēgumi atkarīgi no 

veicamajiem darbiem. Turklāt ražas novākšana šogad sākusies divas nedēļas ātrāk nekā parasti, 

to nebija iespējams paredzēt. Pārtraukt darbus nav iespējams. R.Simanovičs piebilst, ka būvnieks 

dara visu iespējamo, lai darbi virzītos uz priekšu pēc iespējas ātrāk.   
J.Krievs: pievienotajos dokumentos redzams, ka  Bauskas apvienības pārvalde iztērējusi  

tikai 4 % no paredzētā finansējuma tranzīta ielu pārvaldīšanai un uzturēšanai, tā ir nepareiza 

plānošana vai tas darīts apzināti? Pieprasīti bija 350 tūkstoši EUR, neiztērēti 335 tūkstoši EUR. 

A.Mačeks skaidro, ka  tie nav pašvaldības līdzekļi, bet valsts budžeta mērķdotācija. Bija plānots 

kārtot otru rotācijas apli Uzvaras ielā  pie pilskalna, bet pašlaik darbi nav uzsākti, ņemot vērā jau 

esošos sastrēgumus. I.Pētersone interesējas, kā pilsēta plānojusi šos līdzekļus izlietot, jo  gads jau 

ir otrajā pusē. A.Mačeks atbild, ka tie tiks tērēti divu tranzīta ielu uzturēšanai. Jāskatās pēc 

situācijas. 

V.Čačs ierosina rīkot centralizētu akciju ar nolūku  palīdzēt cilvēkiem vētras postījumu 

seku likvidēšanā, ne katram iedzīvotājam ir spēks un  tehnika, lai nolauztos kokus un zarus 

iznestu pašvaldības norādītajās zaru savākšanas vietās. 

A.Mačeks norāda, ka palīdzība tiek sniegta, pašvaldība nodrošina, ka tiek savākts viss 

izmestais uz ielas, bet centralizēta akcija netiks rīkota. I.Romānovs piebilst, ka saņemti atsevišķi 

iesniegumi no iedzīvotāju grupām, uz kuriem tiek reaģēts, bet  tas nav kampaņveidīgs process.  

I.Pētersone jautā, vai 11.jūlija vētrā nopostītais Bauskas pilsētas uzraksts ir pielikts atpakaļ, 

uz ko I.Romānovs atbild, ka 24. jūlijā ar to nodarbojās Bauskas pilsētas vadītājs, viens uzraksts ir 

atjaunots un pacelts, otrs uzraksts nodots demontēšanai. 

Informācija pieņemta zināšanai. 
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2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Valles pirmsskolas izglītības iestāde 

"Cielaviņa"" vadītājas Ritas Zvirbules atbrīvošanu no amata. 

 

(I.Romānovs) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Sagatavots lēmuma projekts par Valles pamatskolas pirmsskolas izglītības iestādes 

“Cielaviņa” vadītājas atbrīvošanu no amata.   

Bauskas novada dome 2024. gada 22. februārī pieņēma lēmumu “Par Bauskas novada 

Valles pirmsskolas izglītības iestādes “Cielaviņa” pievienošanu Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādei “Valles pamatskola”, nosakot, ka iestādes reorganizācijas process 

pabeidzams līdz 2024. gada 31. jūlijam, kā rezultātā pirmsskolas izglītības iestāde “Cielaviņa” ar 

2024. gada 1. augustu  tiek likvidēta. Darba tiesiskās attiecības ar R.Zvirbuli izbeidzamas, 

pamatojoties uz Darba likuma  101. panta pirmās daļas 9. punktu – darbinieku skaita 

samazināšana. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

Iebildumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Valles 

pirmsskolas izglītības iestāde "Cielaviņa"" vadītājas Ritas Zvirbules 

atbrīvošanu no amata". 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas veselības centrs" reorganizāciju. 

 

(A.Mačeks, I.Romānovs) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums skatīts Sociālās un veselības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. Lūdz  

ziņojumu.  

I.Romānovs ziņo: lēmuma projekts tika neatliekami gatavots saistībā ar nespēju nodrošināt 

iestādes administratīvo darbību. Konkursa kārtībā neizdevās atrast iestādes vadītāju. Analizējot 

ārējo auditoru un iekšējā audita rezultātus, darba grupa sagatavoja savu ziņojumu par efektīvāko 

un ekonomiski izdevīgāko modeli veselības aprūpes pakalpojumu sniegšanai, uz kuru balstoties 

sagatavots šīs lēmuma projekts. Lūdz atbalstīt. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 
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"PRET" -  1 (Jānis Siugalis) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Mačeks - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas 

veselības centrs" reorganizāciju". 

 

4.p. 

Par Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu. 

 

(A.Mačeks, L.Mežsarga, I.Romānovs, G.Kalniņš, L.Šmite) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums skatīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē, palika 

nenoskaidrots jautājums, kas tiek virzīts kā pārstāvis darbam uzraudzības padomē. Konkrēts 

vārds un uzvārds netiek norādīts,  jo tas tiks deleģēts pie nosacījumiem līgumu slēdzot. Norāda, 

ka lēmuma projektā nav norādīts lēmuma spēkā stāšanās datums. L.Mežsarga atbild, ka datums 

tiks precizēts. Iepriekš bija formulējums, ka lēmums stājas spēkā tad, kad visās pašvaldībās tiks 

pieņemts lēmums. G.Kalniņš jautā, vai tādā gadījumā no lēmuma tiek izņemts 5.punkts? 

A.Mačeks atbild apstiprinoši.  

I.Romānovs paskaidro, ka, sazinoties ar atkritumu apsaimniekošanas Viduslatvijas reģionā 

ietilpstošo pašvaldību izpilddirektoriem, jautājums par personāliju izvirzi vairāk sliecās uz to, ka 

tā būs izpildvaras amatpersona. Virkne pašvaldību ir pieņēmušas rīcības scenāriju, ka domē 

apstiprina dokumentu paketi, kas saistīta ar reģionālā centra izveidi, konkrēto personu deleģēs, 

slēdzot līgumu pēc konsultācijām. Ievērojot nepieciešamību veikt SIA “Getliņi EKO” kā AARC 

“Getliņi” darbības uzraudzību saistībā ar AARC darbību un tam noteikto uzdevumu izpildi, kā 

arī to, ka saskaņā ar plānu Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionā paredzēts izveidot 

divus AARC uz sadzīves atkritumu poligona “Getliņi” un sadzīves atkritumu poligona “Brakšķi” 

bāzes, būtu ieceļams pašvaldības pārstāvis AARC “Getliņi”  (SIA “Getliņi EKO”) uzraudzības 

padomē, kā arī Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģiona AARC uzraudzības padomē, 

kurā tiek uzraudzīta un koordinēta savstarpējā komunikācija un darbību sinhronizācija abu 

Viduslatvijas AARC starpā. 

G.Kalniņš komentē, ka no skaidrojuma nav īsti saprotams, vai izvirzītajam pašvaldības 

pārstāvim būs jāveic uzraudzība visos trijos novados, plānā nav īsti pateikts, ka poligons 

“Brakšķi” pievienojas reģionālajam centram. I.Romānovs: Viduslatvijas atkritumu 

apsaimniekošanas reģions sastāv no diviem poligoniem, dod vārdu “Getliņi EKO” vides un 

attīstības pārvaldes vadītājai L.Šmitei, kura komentē, ka attiecīgi šis konkrētais dokuments 

pašlaik tiek skaņots, ņemot vērā Rīgas un Pierīgas pašvaldības. Uzraudzības padome attiecināma 

tikai uz to reģionu, kurā nonāk atkritumi no šīm pašvaldībām, ko apkalpo “Getliņi EKO”. 

Attiecīgi šīm papildus trijām pašvaldībām, Atkritumu apsaimniekošanas centrs, kurš atradīsies 

Getliņos, nav atbildīgs, dokumentos tika noteikts, ka savstarpēji šādiem centriem esot, ir 

jāsadarbojas. I.Romānovs citē: “kurā tiek uzraudzīta un koordinēta savstarpējā komunikācija un 

darbību sinhronizācija abu Viduslatvijas AARC starpā”. 

I.Nagņibeda jautā, vai var izteikt atbalstu šādam nepilnīgi sagatavotam lēmumam, vai 5.un 

6.punkts tiek atstāti? L.Mežsarga precizē, ka iepriekš pieņemtais lēmums par atkritumu plāna 

apstiprināšanu stājās spēkā tad, kad to apstiprinājušas visas pašvaldības. Lēmumā norāda 

konkrētu datumu, apsola to precizēt. L.Šmite: lēmums stājas spēkā, kad pieņemat šo lēmumu. 

AARC savu darbību var uzsākt, kad parakstīts pirmais deleģējuma līgums, pirmie divi 

deleģējuma līgumi no citām pašvaldībām ir parakstīti.  

A.Mačeks norāda, ka no lēmuma projekta izslēdzams  5.un 6.punkts.   

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas 

reģionālā centra izveidošanu". 

 

5.p. 

Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai 

un institūciju atzinumu saņemšanai. 

 

(A.Mačeks, D.Platonova, L.Ozoliņs, V.Čačs, A.Jātnieks, L.Baha, J.Krievs, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Komiteju apvienotajā sēdē, lūdz  ziņojumu. 

Dace Platonova ziņo: 2023.gada sākumā pieņemts lēmums par jaunā Bauskas novada 

teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu. Izstrādei un stratēģiskās ietekmes uz vidi novērtējuma 

veikšanai piesaistīts ārpakalpojuma sniedzējs SIA “Grupa 93”,  dod vārdu projektu vadītājai 

L.Ozoliņai: (demonstrē prezentāciju)  teritorijas plānojums sastāv no saistošās daļas, kurā ietilpst 

teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumi, un grafiskās daļas, kura sadalīta divās daļās – 

funkcionālā zonējuma karte, kur grafiski noteiktas funkcionālās zonas un teritorijas ar īpašiem 

noteikumiem, un aizsargjoslas karte, kur noteiktas aizsargjoslas, kuru noteikšana deleģēta 

pašvaldībai, attēlota valsts institūciju uzturētās aizsargjoslas un attēlotas valsts noteiktās 

teritorijas. Ņemti vērā iepriekšējo novadu teritorijas plānojumi: Bauskas novada teritorijas 

plānojums 2020. gadā, Iecavas novada teritorijas plānojums 2017. gadā, Vecumnieku novada 

teritorijas plānojums 2014.-2026. gadam, kas veikts 2013. gadā un 2012. gadā veiktais Rundāles 

novada teritorijas plānojums 2012.-2025. gadam. Atbilstoši stratēģijai tiek izstrādāts jaunais 

teritorijas plānojums attiecībā uz apdzīvotajām vietām – pilsētas Bauska un Iecava paplašinās, 

ciemu teritorijas nedaudz samazinās. Pēc Valsts  zemes dienesta datiem Bauskas novadā ir 69 

ciemi. Teritorijas plānojumā ciemu uzskata par to, kuram ir robeža, šādi ir 62 ciemi, 7 ciemiem ir 

mazciema statuss.  

Funkcionālais zonējums jāizstrādā atbilstoši nacionālajā līmenī noteiktajam iedalījumam. 

Ir vispārīgie apbūves noteikumi, ir zonas, kuras var noteikt tikai ciemos un pilsētās. Katrai zonai 

ir savs teritorijas izmantošanas veidu grozs. Paskaidrojuma rakstā var redzēt katrai zonai atļautos 

teritorijas izmantošanas veidus.  

Teritorijas ar īpašiem noteikumiem (TIN1) noteiktas pilsētu sabiedrisko centru teritorijas ar 

papildus prasībām gājēju un velosipēdu infrastruktūrai un ierobežotu jaunu DUS, lielveikalu un 

azartspēļu vietu celtniecību.  

TIN11 Centralizētas ūdensapgādes un kanalizācijas sistēmas teritorija, to prasa vispārējie 

apbūves noteikumi, kuros noteikta obligāta pievienošanās centralizētajai sistēmai jaunbūvju vai 

pārbūvju projektiem. Kopumā noteikta Bauskas un Iecavas pilsētām un vēl 40 ciemiem. 

TIN12 saskaņā ar Aizsardzības ministrijas prasībām izveidotas Valsts aizsardzības objektu 

teritorijas. Apbūve, izmantošana un zemes vienību veidošana ir pakārtota militārajām funkcijām 

un Aizsardzības ministrijas vajadzībām.  

TIN13 noteikta karsta procesa izplatības teritorija (iepriekš Vecumnieku apvienībā Karsta 

procesu izplatības teritorija),  jau 2013. gadā bija interese pat ģipšakmens ieguvi, iespējams, ka 

tā var atjaunoties, ir jāizvirza savas specifiskas prasības. Pirms ģipšakmens ieguves paredzēts 
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izstrādāt lokālplānojumu. Ir pieņēmums, ka jāaizliedz vēja elektrostacijas, kas varētu radīt 

vibrācijas un nelabvēlīgu ietekmi. 

TIN14 teritorija Valsts robežas apsekošanai no gaisa – 500 metru zona no valsts robežas 

līnijas uz iekšzemi – saskaņā ar Valsts robežsardzes nosacījumiem.  

TIN15 teritorija gar valsts autoceļiem apdzīvotās vietās noteikta saskaņā ar Latvijas valsts 

ceļu norādījumiem.   

TIN4 pašvaldības nozīmes kultūrvēsturiskie un dabas objekti un teritorijas. Mērķis 

saglabāt objektus, kuriem nav valsts aizsargājama kultūras pieminekļa statusa, kopumā 92 

objekti, kultūrvēsturiskā objekta saglabāšanas uzraudzību veic pašvaldība.  

TIN41 Bauskas pilsētas starpkaru apbūves teritorija, kurā ietilpst Bauskas pilsētas teritorija 

Uzvaras, Skolas ielas un Brīvības bulvāra, Pilskalna un krasta ielas rajonā, mērķis – saglabāt 

pilsētas 20.gs. pirmās puses raksturīgo plānojumu. Apbūves noteikumos iekļautas starpkara 

perioda un vecākas ēkas, kurām noteiktas konkrētas prasības. Attiecībā uz pārējās teritorijas 

ēkām ir prasība par iekļaušanos apjomos un jumtu ainavā. 2024. gadā veikta Bauskas vecpilsētas 

apbūves inventarizācija, noteikts ēku iedalījums grupās un noteikti teritorijas izmantošanas un 

apbūves noteikumi ēku grupām, kur katrai grupai ir skaidras prasības, stingrākās ir valsts 

kultūras pieminekļu grupai.  

TIN5 ainaviski vērtīga teritorija – mērķis nodrošināt Bauskas novadam nozīmīgo ainaviski 

vērtīgo teritoriju pārvaldību. 23 ainavu telpas, katrai savas prasības.   

TIN6 vietējas nozīmes lauksaimniecības teritorija. Tā kā Bauskas un Rundāles apvienībā ir 

liels īpatsvars nacionālo lauksaimniecības zemju, TIN6 tikai Iecavas un Vecumnieku apvienībās.  

TIN7 Rail Baltica dzelzceļš atbilstoši Satiksmes ministrijas publicētajiem datiem vietnē 

Ģeolatvija.lv.  

TIN71 Bauskas un Iecavas pilsētu apvedceļi atbilstoši informācijai, ko sniedz Satiksmes 

ministrija un VSIA “Latvijas valsts ceļi”, bez dienvidu apvedceļa savienojuma ar Elejas virzienu, 

šis virziens nosakāms kā vietējas transporta infrastruktūras teritorija, saglabājot tās intereses, 

turpmākajā plānošanas procesā virzīt to kā nacionālas nozīmes transporta projektu.  

TIN72 perspektīvā vietējas transporta infrastruktūra plānotajiem pašvaldības autoceļiem un 

ielām, tostarp perspektīvajam dzelzceļa savienojumam  starp Bausku un Rail Baltic; ar TIN72  

tiek risināta piekļūšana zemes vienībām, kas izveidotas detālplānojumu rezultātā, neizdalot ceļu 

vai ielu atsevišķā zemes vienībā.   

TIN73 publiskās piekļuves vietas publiskiem ūdeņiem un īpaši aizsargājamām dabas 

teritorijām, Cerams, ka publiskās apspriešanas laikā informāciju varēs papildināties, jo šobrīd  

noteiktas tikai Bauskas apvienības teritorijā. 

Daudz uzmanības veltīts derīgo izrakteņu ieguves vietām, tas nav atļauts pilsētās un 

ciemos, nacionālas nozīmes lauksaimniecības teritorijās, vietējas nozīmes lauksaimniecības 

teritorijās, aizsargjoslās ap kapsētām, ne tuvāk par 50 metriem no virszemes ūdensobjekta krasta 

līnijas, kā arī jāizstrādā detālplānojums. Uzmanība veltīta vēja parku un uz zemes izvietotām 

saules elektrostaciju novietojumam.   

Publiskā apspriešana plānota no 8. augusta. Dokumenti publicēti 1. augustā. Sanāksmes ar 

iedzīvotājiem plānotas 19. augustā Vecumniekos, 20. augustā Pilsrundālē, 21. augustā Iecavā. 

22. augustā Bauskā, šeit plānota tiešsaistes sanāksme, vienlaikus vides pārskata projekta 

sabiedriskā apspriešana. Līdz 8. augustam uz sanāksmju norises vietām jānogādā planšetes un 

izdrukas. L.Ozoliņa uzsver ka visērtākā priekšlikumu iesniegšana ir vietnē Ģeolatvija.lv, kur 

kartē var apzīmēt konkrēto vietu, par kuru iesniegts priekšlikums.  

A.Mačeks pateicas par ziņojumu, uzsver, ka neskaidras ir divas lietas: pagājušajā tikšanās 

reizē netika panākta vienošanās, ka dienvidu apvedceļš būs kā vietējas nozīmes, tas paliek tā kā 

bijis iesniegts iepriekš, tas jāsalabo. Par sabiedriskajām apspriešanām – vai tiešām ir tāda 

problēma visas organizēt tiešsaistes režīmā ar jautājumu uzdošanu e-pastos? Šādā veidā tiek 

sasniegta lielākā iedzīvotāju daļa. Tikai jānoskaidro, vai šajās zālēs to ir iespējams nodrošināt, lai 

panāktu pēc iespējas lielāku cilvēku iesaisti. Jautā, vai varēs to nodrošināt? 
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L.Ozoliņa: jāiegādājas tehnika, jālūdz pašvaldības atbalsts. A.Mačeks: Iecavas dienas 

centrā ir  4G kamera.   

V.Čačs jautā par TIN41, kas ierosināja to palielināt. D.Platonova atbild, ka tas bija  

biedrības izvirzīts priekšlikums. V.Čačs turpina ar jautājumu, vai  šajā teritorijā dzīvojošajiem  

cilvēkiem tiks izsūtīts paziņojums, ka notiek šāda apspriešana, cilvēki jāinformē par notiekošo. 

D.Platonova: esam aktualizējuši teritorijā esošās ēkas, kuras varētu skart TIN41 ar lielākiem 

ierobežojumiem, saraksts ar iedzīvotāju adresēm ir aktualizēts. V.Čačs turpina: cilvēku izteiktie 

iebildumi tāpat netiks ņemti vērā, projekts vienalga aizies tālāk. D.Platonova atbild, ka  jāskatās 

kādi iebildumi un priekšlikumi tiks saņemti pēc publiskās apspriešanas, TIN41 vērsts uz 

turpmāku saglabāšanu, šie nosacījumi ir gana samērīgi, turklāt katrs gadījums vērtējams 

individuāli.  

A.Mačeks: deputātu tikšanās laikā šo jautājumu apspriedām 4 stundas, jāskatās, kas notiks 

sabiedriskajā apspriešanā. Darba grupai tika uzdots apkopot mājas, uz kurām šie ierobežojumi 

attiektos visvairāk. No visas teritorijas ir palikušas 5 vai sešas vēsturiski nozīmīgās mājas, 

pārējām noteikumi ir savādāki. Kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas komisija pārskatīja uz 

šo teritoriju attiecināmos apbūves noteikumus. 

I.Pētersone atbalsta V.Čača priekšlikumu, uzsverot, ka šo ēku īpašnieki jāuzrunā  

individuāli, varbūt pat organizējot atsevišķi sanāksmi. Ne visi prot izlasīt šos dokumentus. 

A.Mačeks norāda ņemt vērā izteiktos priekšlikumus. 

L.Baha: par TIN41 bija lūgums sagatavot 7. pielikumu, datne nav pievienota, L.Ozoliņa 

norāda, ka pielikums pievienots. L.Baha turpina par 830. punktu – kāpēc ceļu, ielu segumu 

izbūvē  nav atļauta frēzētā asfalta izmantošana, ja ejam uz ilgtspējīgas būvniecības procesa 

ieviešanu  L.Ozoliņa apsola pārskatīt, šis nosacījums iekļauts tikai attiecībā uz sabiedriskajiem 

centriem ar nolūku tos veidot ar augstāku kvalitāti. D.Platonova piebilst, ka  šāds punkts jau ir 

spēkā esošajos apbūves noteikumos Bauskas novada teritorijas plānojumā, frēzētais asfalts nav 

kvalitatīvākais segums, tas var būt kārtās kā viens no slāņiem, nevis kā virskārta. Bija 

priekšlikums no izstrādāja saglabāt šo punktu attiecinot to uz pilsētas centra daļām. Ja privātie 

zemes īpašnieki vai daudzdzīvokļu namu apsaimniekotāji vēlas, šādu seguma veidu var izmantot.  

A.Mačeks norāda, ka daudzdzīvokļu māju pagalmus pašvaldība neremontēs. Iedzīvotāji par 

saviem līdzekļiem un ieskatiem var labiekārtot savu māju iekšpagalmu.  

G.Kalniņš izsakās, ka ar atputekļojamo līdzekli frēzētā asfalta putēšanu grūtāk novērst kā 

grants un šķembu segumam. Iesākto tēmu turpina J.Krievs: frēzētie materiāli atkārtoti tiek 

izmantoti vai nu iemaisot reciklētā veidā esošajos pamatos tos pastiprinot, vai iejaucot 

asfaltmasā. Tas būtu šo materiālu īstais pielietojuma mērķis. Jautā par priekšlikumu iesniegšanu 

– var iesniegt 2 veidos geolatvija.lv vai pasts@bauskasnovads.lv, kāpēc nevar tos iesniegt 

klientu apkalpošanas centros un pagastu nodaļās? D.Platonova pieņem to darbam.  

A.Mačeks norāda, ka uz L.Bahas jautājumu īsti neviens neatbildēja. J.Krievs atbild, ka 

frēzēto asfaltu izmantot var. Svītrot vai atstāt šādu nosacījumu, ir mūsu pašu jautājums. 

D.Platonova turpina, ka doma bija pilsētas centos izvairīties no frēzētā asfalta izmantošanas, 

tomēr ejam uz kvalitāti. L.Baha jautā, kas kas liek domāt, ka iestrādāts ir nekvalitatīvs materiāls, 

gan Rīgas tehniskā universitāte, gan daudzviet Eiropā tiek strādāts uz inovatīviem pētījumiem kā 

otrreiz izmantot šo materiālu, pārstrādājot un integrējot jaunā ilgtspējīgā būvniecībā. Tas tiek 

karsēts un iestrādāts jaunajā masā.  Ilgtspējīgi domājot tās ir mūsu pašu izmaksas.  

A.Mačeks norāda, ka šobrīd nelemjam par būtību kā tādu; ja darba grupa to izstrādāja un 

vienojās par šādiem punktiem, varam izteikt tikai viedokli. Var uzlikt šādu nosacījumu, ka 

publiskajā telpā nebūvējam, bet neaizliedzam to darīt privātajiem. D.Platonova pieņem to 

darbam, punktu apsola izņemt, lai nav liekas diskusijas. Apbūves noteikumi  ir svarīgs 

dokuments, ar kuru strādāsim turpmākos desmit gadus. 

A.Jātnieks komentē, ka nākotnes jautājums būs lauksaimniecības teritorijās ierīkot 

aizsargjoslas, stādījumi ierobežo vēja ātrumu. A.Mačeks atbild, ka tas nav aizliegts, savulaik gar 

ceļmalām tika stādītas egles, lai ziemā neaizputinātu ceļus. Gar augļu koku dārziem stādīja 
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papeļu rindas, lai pasargātu augļu kokus no salnām un vējiem. Tas ir  tematiskā plānojuma 

risinājums.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. 

redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai". 

 

6.p. 

Par Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam īstenošanas 1. uzraudzības 

pārskata apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, D.Platonova, J.Krievs) 

 

Ziņo: Dace Platonova. 

Lai veicinātu Bauskas novada ilgtspējīgu attīstību, pamatojoties uz Ministru kabineta 2014. 

gada 14. oktobra noteikumu Nr. 628 “Noteikumi par pašvaldību teritorijas attīstības plānošanas 

dokumentiem” 25. un 73. punktu, ir sagatavots Attīstības programmas 1. uzraudzības pārskats. 

Bauskas novada attīstības programmas īstenošanas uzraudzība ir regulāra, sistemātiska resursu, 

rīcību un rezultātu pārbaude. Uzraudzības sistēma ir izstrādāta ar mērķi radīt ietvaru, kas 

nodrošina iespēju izvērtēt teritorijas attīstības progresu un attīstības programmas īstenošanas 

gaitā sasniegto. Pārskats sagatavots atbilstoši šā brīža situācijai ņemot vērā izteiktās 

neprecizitātes. 

J.Krievam jautājums: kā  lēmuma izpildi kontrolēs izpilddirektors? D.Platonova atbild, ka 

Attīstības programmas uzraudzības pārskats tiek nosūtīts Zemgales plānošanas reģionam, 

vienlaikus skatoties, kas veicams, lai attīstības tendenci, kāda prognozēta  pie bāzes gada, varētu 

uzlabot. Plānots ar aptaujas anketu palīdzību piestrādāt pie šiem jautājumiem, lai noskaidrotu, 

kas vairāk raksturo pašvaldības darbu. A.Mačeks iesaka iesaistīt šajā procesā iedzīvotāju 

padomes.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada attīstības programmas 2022.-

2028. gadam īstenošanas 1. uzraudzības pārskata apstiprināšanu". 
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Plkst. 10.40 sēdē tiek izsludināts 10 minūšu pārtraukums. 

Sēde atsākas plkst. 10.50. 

 

7.p. 

Par Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija saistošo noteikumu Nr. 5 "Sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtība Bauskas novadā" 

precizēšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē.  

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balso par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija 

saistošo noteikumu Nr. 5 "Sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu 

sniegšanas un lietošanas kārtība Bauskas novadā" precizēšanu". 

 

8.p. 

Par Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija saistošo noteikumu Nr. 9 "Par mājas 

(istabas) dzīvnieku turēšanu Bauskas novadā" precizēšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē.  

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balso par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Krievs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija 

saistošo noteikumu Nr. 9 "Par mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu 

Bauskas novadā" precizēšanu". 
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9.p. 

Par Bauskas novada domes 2024. gada 27. jūnija saistošo noteikumu Nr. 11 "Par reklāmas  

izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas 

novadā" precizēšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balso par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada domes 2024. gada 27. jūnija 

saistošo noteikumu Nr. 11 "Par reklāmas izvietošanu publiskās vietās 

un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas novadā" 

precizēšanu". 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Iepirkumu plānošanas un organizēšanas 

kārtība" apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, E.Poļakova) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks.  

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz īsu ziņojumu. 

Evija Poļakova ziņo: sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības 

noteikumu “Iepirkumu plānošanas un organizēšanas kārtība” apstiprināšanu, kuri tika izstrādāti 

2022. gadā, bet ņemot vērā iekšējā audita ziņojumu, likumu normu izmaiņas un nepieciešamo 

precizējumu apjomu, lemts par to pārjaunošanu. Noteikumos jēdziens “tirgus izpēte” nomainīts 

pret “cenu aptauja”, izņemot 12.2. punktā; mainīts “Saimniecisko darījumu nodaļa” nosaukums 

uz “Iepirkumu nodaļa”; 8. un 9. punktā noteikts par centralizētiem un decentralizētiem 

iepirkumiem, norādot, ka centralizētie iepirkumi tiek noteikti ar izpilddirektora rīkojumu. 

Papildināti ar iepirkuma pieteicēja pienākumiem, kurā noteikts, ka iepirkumu pieteicējs par 

paredzēto līgumcenu iesniedz detalizētu aprēķina veidlapu, kā arī noteikumi papildināti ar 6. 

pielikumu, nosakot obligātu Ekonomikas un finanšu departamenta saskaņojumu. 6.pielikumu 

iesniedz, kad atvērtā piedāvājumā konstatēts, ka pārsniegta paredzētā līgumcena, detalizēti 

uzrādot kodus.  

Papildināti ar atrunu par iepirkumu, kas pārsniedz 12 mēnešus, iepirkuma pieteicējs to sadala 

divos pagarinātos periodos. Noteikumos papildināts arī 63. punkts, kas nosaka, ka iepirkumos, 

kuros pasūtītājs ir kapitālsabiedrība, tai obligāti jāizveido iepirkumu komisija. Pēc Finanšu 

komitejas precizēts 67. punkts, ka Cenu aptaujas vai vienkāršotās iegādes līgumiem izmantojama 

ir administrācijas departamenta Iepirkumu nodaļas izstrādātā tipveida līguma forma, ja 

piegādātājs neuzstāj uz piegādātāja praksē lietojamu līguma formu. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu 

"Iepirkumu plānošanas un organizēšanas kārtība" apstiprināšanu". 

 

11.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra noteikumos Nr. 12 

"Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi". 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta, kā arī Finanšu komitejas 

sēdē, izteiktie precizējumi iestrādāti. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. 

gada 24. novembra noteikumos Nr. 12 "Bauskas novada pašvaldības 

amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas noteikumi"". 

 

 

12.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.februāra nolikumā Nr.6 

"Bauskas novada pašvaldības budžeta un tā grozījumu izstrādāšanas, apstiprināšanas, 

izpildes un kontroles kārtība". 

 

(A.Mačeks, I.Latviete) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē. Lūdz ziņojumu.  

         Indra Latviete ziņo: grozījumi Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. februāra 

nolikumā Nr. 6 “Bauskas novada pašvaldības budžeta un tā grozījumu izstrādāšanas, 

apstiprināšanas, izpildes un kontroles kārtība” sagatavoti, lai precizētu pašvaldības budžeta 
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projekta sagatavošanas posmus atbilstoši aktuālajai praksei, reglamentētu finansējuma 

pārvaldības jautājumus, t.i., budžeta izpildītāju rīcību ar virsplāna ieņēmumiem un ietaupītajiem 

līdzekļiem, apstiprināto apropriāciju pārdales kārtību un veiktu redakcionālus precizējumus. 

Noteikumos iekļautas tās izmaiņas, kas radušās laikā starp nolikuma apstiprināšanu un šo brīdi, 

arī ar budžeta projektu iepazīstas iedzīvotāju konsultatīvās padomes, jo tas noteikts saistošajos 

noteikumos un  konsultatīvās padomes nolikums, precizēti un iekļauti jauni punkti par papildu 

finansējuma piešķiršanu no programmas līdzekļi neparedzētiem gadījumiem un par budžeta 

izpildītāju virsplāna ieņēmumiem, budžeta izpildes procesā ja līdzekļi ietaupīti par šiem budžeta 

līdzekļiem ir nepieciešamas finanšu komitejas lēmums, lai viņus iekļautu kārtējā budžeta 

grozījumos.   

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 

2022.gada 24.februāra nolikumā Nr.6 "Bauskas novada pašvaldības 

budžeta un tā grozījumu izstrādāšanas, apstiprināšanas, izpildes un 

kontroles kārtība"". 

 

 

13.p. 

Par grozījumu 2023. gada 14. aprīļa deleģēšanas līgumā Nr. BNP/2023/4.28/3 "Par sociālā 

pakalpojuma "ģimeniskai videi pietuvināts bērnu ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās 

rehabilitācijas pakalpojums institūcijā" nodrošināšanu". 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas, kā arī Finanšu komitejas 

sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumu 2023. gada 14. aprīļa deleģēšanas 

līgumā Nr. BNP/2023/4.28/3 "Par sociālā pakalpojuma "ģimeniskai 

videi pietuvināts bērnu ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās 
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rehabilitācijas pakalpojums institūcijā" nodrošināšanu"". 

 

 

14.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. maija lēmumā "Par projekta 

pieteikuma "Bezemisiju transportlīdzekļu iegāde Bauskas novada sasniedzamībai" 

iesniegšanu". 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas 

sēdē. 

Jautājumu un iebildumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Ināra Pētersone) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 

25. maija lēmumā "Par projekta pieteikuma "Bezemisiju 

transportlīdzekļu iegāde Bauskas novada sasniedzamībai" 

iesniegšanu"". 

 

 

15.p. 

Par projekta "Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" 

īstenošanu. 

 

(A.Mačeks, A.Bagone, V.Čačs) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas, Vides un attīstības komitejas, un 

Finanšu komitejas sēdē. Lūdz ziņojumu. 

Antra Bagone ziņo: projekts veiksmīgi iesniegts par visām 25 dienas aprūpes centra 

vietām, senioru centram Bauskā atradām risinājumu 200 m2 moduļu māju Dārza ielā 12B, 

Bauskā –  blakus grupu mājai un ēkā, ko apsaimnieko Sarkanais krusts. Projekta apstiprināšanas 

gadījumā atrašanās adrese ir grozāma, ja atrodas piemērotākas telpas. Lēmuma projektā 

precizētas izmaksas.  

V.Čačs jautā, vai nav izskatīta iespēja piemeklēt telpas Salātu ielā 5? A.Bagone atbild, ka 

tas ir blakus plānotajam aktīvās atpūtas parkam. A.Mačeks precizē, ka tas ir vidi degradējošs 

objekts, kas tiks nojaukts. 

Jautājumu vairāk nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 
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Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par projekta "Sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

 

16.p. 

Par aizņēmumu projekta "Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas 

pasākumi Bauskas novadā" īstenošanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu un iebildumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par aizņēmumu projekta "Sociālā dienesta ēku vides 

pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" īstenošanai". 

 

 

17.p. 

Par līdzfinansējumu būvprojekta “Dreņģeru iebraucamās sētas pārbūve un restaurācija 

Plūdoņa ielā 26 A, Bauskā” izstrādei. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  1 (Guntis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par līdzfinansējumu būvprojekta “Dreņģeru 

iebraucamās sētas pārbūve un restaurācija Plūdoņa ielā 26 A, Bauskā” 

izstrādei". 

 

 

18.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

 

(A.Mačeks, L.Baha, G.Kalniņš, I.Latviete, A.Jātnieks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta, Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē.  

L.Bahai jautājums: kontekstā ar šo, ja iestrādājam IP17.2 par speciālās izglītības īstenošanu 

Mežotnes pamatskolā, kādā procesā ir vispārējā izglītības stratēģija, kad varētu tikt skatīta 

1.redakcija?  

A.Mačeks atbild, ka pašlaik tiek gaidīts precizējums attiecībā uz iekļaujamām izmaksām.  

Plānots Pamūšas pamatskolu un Zālītes pamatskolu apvienot vienā un pārcelt uz Mežotnes 

pamatskolas telpām.  Pašlaik notiek sarunas par finansējuma lielumu, jautājums tiks skatīts arī 

LPS komitejas sēdē. Izglītības stratēģiju plānots nodot izskatīšanai tuvākajā laikā. Darba grupā tā 

tika noraidīta ar daudzām neprecizitātēm. L.Baha turpina: ja ieliekam šādu grozījumu attīstības 

plānā, vai nevajag pieņemt domes lēmumu par to?  

A.Mačeks norāda, ka projekta pieteikums jāiesniedz līdz attiecīgam datumam, tas nav 

saistīts ar izglītības stratēģiju. Domes lēmums tika atlikts, gaidām skaidrojumus no Centrālās 

finanšu un līgumu aģentūras un Izglītības un zinātnes ministrijas.   

G.Kalniņš: mums ir Attīstības programma, kurā noteikti termiņi, kurā gadā  kādus 

projektus mēs realizējam, pēc tam seko domes lēmums.  

I.Latviete paskaidro, ka punkts Attīstības programmas grozījumos tika ielikts, jo paralēli 

gāja lēmums, kurš tika apturēts. Attīstības programmā visiem punktiem nav lēmumu.  

A.Jātnieks jautā par Informācijas tehnoloģiju  jomu,  par optiskā kabeļa risinājumiem, kas 

nozīmīgs visam novadam, vai ir kas pavirzījies uz priekšu. 

A.Mačeks: nē. Kamēr nav beidzies uzraudzības laiks pēc kabeļa izbūves projekta, šis 

pakalpojums ir nesamērīgi dārgs. Kad beigsies uzraudzības periods, tad varēs pārskatīt 

izcenojumus. Turklāt optiskais kabelis neiziet uz visām skolām, līdz ar to nevaram nodrošināt 

vienlīdzību. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības 

programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju plānā". 
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19.p. 

Par infrastruktūras objekta būvniecību zemes vienības daļā Ceriņu ielā, Bauskā ar 

kadastra apzīmējumu 4001 005 0305. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas 

sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par infrastruktūras objekta būvniecību zemes 

vienības daļā Ceriņu ielā, Bauskā ar kadastra apzīmējumu 4001 005 

0305". 

 

 

20.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

"Vecumnieki VM Beibeži" Vecumnieku pagastā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot 

piekļuvi nekustamajam īpašumam "Vecumnieki VM Beibeži" 

Vecumnieku pagastā". 

 

 

21.p. 
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Par nekustamā īpašuma "Skrāpju aramzeme", Vecumnieku pagastā apgrūtinājuma 

dzēšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma "Skrāpju aramzeme", 

Vecumnieku pagastā apgrūtinājuma dzēšanu". 

 

 

22.p. 

Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā "Lazdulejas", Īslīces pagastā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, ziņojums nav 

nepieciešams.  

Jautājumu un iebildumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā 

izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā 

"Lazdulejas", Īslīces pagastā". 

 

 

23.p. 

Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu dzīvojamā mājā "Kūdra 5", Kūdra, Vecsaules 

pagastā. 
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(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, ziņojums nav nepieciešams.  

Jautājumu un iebildumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu 

dzīvojamā mājā "Kūdra 5", Kūdra, Vecsaules pagastā". 

 

Sēdes vadītājs A.Mačeks ierosina balsot vienā balsojumā par 24. un 25. un 26. un 27. un 28. un 

29. un 30. un 31. un 32. un 33. un 34. un 35. un 36. un 37. un 38. un 39. un 40. un 41. un 42. un 

43. un 44. un 45. un 46. un 47. un 48.lēmumu projektiem. Visi deputāti piekrīt.  

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Pļavu iela 6-45, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Pļavu iela 6-45, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Pionieru iela 1-10, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:   pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Pionieru iela 1-10, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

26.p. 
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Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kūdra 4", Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Kūdra 4", Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Kurši"-7, 

Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Kurši"-7, Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jomas lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Jomas lauks", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dāliņu darbnīcas", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Dāliņu darbnīcas", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Darbnīcu starpgabals", Mežotnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Darbnīcu starpgabals", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jumpravas", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Jumpravas", Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Skolas iela 31, Ceraukstes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

Skolas iela 31, Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pūcītes", Ceraukstes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Pūcītes", Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Melleņu iela 32, Bauskā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

Melleņu iela 32, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Imantas iela 2-6, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Imantas iela 2-6, Bauskā nodošanu atsavināšanai" 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 7A-

14, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 7A-14, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 2C-

38, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 2C-38, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta iela 1-43, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Sporta iela 1-43, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rosmieši”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā  nekustamā 

īpašuma “Rosmieši”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Audrupi” - 5, 

Audrupos, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa “Audrupi” - 5, Audrupos, Iecavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “G.k. Dzirnavu iela 9”, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma “G.k. Dzirnavu iela 9”, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dzidrumi", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Dzidrumi", Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Galdnieki", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Galdnieki", Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lauka Rozentāles", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Lauka Rozentāles", Iecavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Senči"-5, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Senči"-5, Skaistkalnē, Skaistkalnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Senči"-2, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Senči"-2, Skaistkalnē, Skaistkalnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

3"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 3"-2, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Kalna ielā 16–

17, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Kalna ielā 16?17, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

49.p. 

Par Vecumnieku vidusskolas direktora Aivara Ķiņķevska atbrīvošanu no amata . 

 

(I.Romānovs, A.Mačeks, I.Pētersone, G.Kalniņš, R.Melgailis, L.Mežsarga) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Sagatavots lēmuma projekts, pamatojoties uz iepriekšējā dienā  saņemto Vecumnieku 

vidusskolas direktora A.Ķiņķevska  lūgumu atbrīvot no amata pienākumu pildīšanas ar 2024. 

gada 23. augustu pēc Darba likuma 114.panta. Iesniegums saskaņots gan ar Izglītības, kultūras, 

sporta un sabiedrības labklājības departamentu vadītāju, gan Izglītības nodaļas vadītāju. 

A.Ķiņķevskis no 12. jūlija atrodas atvaļinājuma prombūtnē. Atbilstoši tiks izdots rīkojums par 

pašvaldības iestādes “Vecumnieku vidusskola” direktora amata konkursa pretendentu atlases 

komisijas izveidošanu un konkursa  nolikuma apstiprināšanu. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma 

projektu. 

I.Pētersone jautā, vai ir veiktas sarunas un noskaidroti iegansti, kāpēc direktors ir 

pieņēmis šādu lēmumu. Uzskata, ka komunikācijai ir jābūt cilvēcīgai.  

I.Romānovs atbild, ka patiesie iemesli zināmi vien pašam iesnieguma iesniedzējam,  

neoficiāla informācija liecina, ka direktoram tāds nodoms bijis jau vasaras sākumā, detalizētas 

sarunas nav bijušas. Pašreiz iestādes darbu nodrošina direktora vietnieks.   

G.Kalniņš uzskata, ka izpilddirektora atbilde ir formāla, izglītības joma ir izpilddirektora 

pārziņā, pēdējo divu gadu laikā aktualizējušies jautājumi, kas skar izglītības jomu, šis būtu 

pārdomu vērtāks temats. 

I.Romānovs skaidro, ka pašvaldība un izpilddirektors nav iniciators šādam iesniegumam. 

Direktors ir pieņēmis lēmumu, nav argumentu, lai šādu lēmumu neapstiprinātu. Vasaras sākumā 

pārrunāti darba jautājumi, direktors saprata savu uzdevumu īpaši pirmsskolas izglītības 

nodrošināšanas jomā.  

R.Melgailis izsaka bažas, ka šāds lēmums tiek pieņemts tieši šādā laikā , kad tuvojas 

jaunais mācību gads, turpinās skolas būvniecības darbi, aktuāls pedagogu atalgojuma jautājums – 

vai direktora vietnieks spēs ar šiem jautājumiem tikt galā?  

J.Krievs un I.Nagņibeda pievienojas I.Pētersones izteiktajam ierosinājumam – direktors 

jāuzklausa, iespējams, ka sarunu rezultātā viedoklis var tikt mainīts. Uzklausot viedokļus 

izpilddirektors atbild, ka saruna notiks, bet pierunāšanas nebūs.  

L.Mežsarga atbild, ja skolas direktors pārdomā, tad šādā gadījumā šodien pieņemto 

lēmumu var grozīt.  

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  12 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Juris 
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Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  3 (Guntis Kalniņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Vecumnieku vidusskolas direktora Aivara 

Ķiņķevska atbrīvošanu no amata". 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 25. jūlijā plkst. 11.48. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2024.gada 29. augustā plkst. 9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 89 lp. 

2. 30.05.2024. precizēti saistošie noteikumi Nr. 5 uz 21 lp. 

3. 30.05.2024. precizēti saistošie noteikumi Nr. 9 uz 8 lp. 

4. 27.06.2024. precizēti saistošie noteikumi Nr. 11 uz 14 lp. 

5. 25.07.2024. noteikumi Nr. 7 uz 19 lp. 

6. 25.07.2024. noteikumi Nr. 8 uz 1 lp. 

7. 25.07.2024. nolikums Nr. 8 uz 2 lp. 

8. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam īstenošanas 1.uzraudzības 

pārskats uz 27 lp. 

9. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāns uz 179 lp. 

10. Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieka A.Mačeka izsludinātā darba kārtība  uz 4  

lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja     Ligita Jukšinska 


	Sēde sasaukta 2024. gada 25. jūlijā plkst.9

